
Zápis č. 5/2018 Předsednictva RCAČR           22.8.2018 
 
 
Místo:  Porada proběhla internetovou komunikací 
Přítomni:  M. Jurenka, předseda 
      J. Rybák, J. Kopecký, člen předsednictva      
 
Program: 

1. Návrh na zrušení zápisu 
2. Nákup Race koberce 
3. Návrh na ocenění za celoživotní přínos pro RC sport 
4. Návrh na ocenění za reprezentaci 

 
 

1, Sekretář RCAČR podal návrh: 

 Navrhuji zrušit povinnost tvořit, zasílat a dávat na web Zápis ze závodu – obsahuje 
pouze souhrn informací, které se dají najít ve výsledkové listině (datum, pořadatel, 
počet jezdců). Nevím k čemu je informace kdo byl časoměřič, kdo rozhodčí, na jakém 
povrchu se jelo a jaké bylo počasí – pokud je to potřeba tak to ví pořadatel.To že 
někdo dostal stop+go není důležité, pokud má časoměřič správný program a umí to 
tak to dostane do výsledkovky. Nechal bych to pouze pro případ, že se na závodě 
stalo něco závažného (diskvalifikace, zranění, apod.) 

Předsednictvo návrh schválilo. 
Pořadatel není povinen zasílat zápis ze závodů. Zápis ze závodů se bude zasílat 
pouze dobrovolně, anebo v závažných případech. Například když bude docházet 
k hrubému porušování pravidel nebo stanov RCAČR. 
 
2, RCAČR dostalo dotaci na nákup sportovní plochy od Pardubického kraje. 
Předsednictvo schválilo nákup Race koberce od klubu RC Blansko z.s. 
Koberec bude ve vlastnictví RCAČR. RC Blansko z.s. se zavázalo o koberec vzorně 
starat. Členská základna RCAČR která bude na Race koberci závodit a trénovat 
bude platit o 100 Kč menší poplatky než nečleni. RC Blansko bude za pronájem platit 
roční nájemné. Doba nájmu je schválena na 5 let. Nákup Race koberce nenaruší 
rozpočet RCAČR na rok 2018.  
 
3, Předsednictvo schválilo 3 kandidáty na ocenění od RCAČR za celoživotní přínos 
pro RC sport. 
 
4, Předsednictvo schválilo finanční odměnu za reprezentaci na ME 
 v sekci LS off road. 
 
 
 
 

Zapsal: Miroslav Jurenka 
 


